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REPUBLIKA HRVATSKA  

GRAD ZAGREB 

Osnovna škola Petra Zrinskog 

Zagreb, Krajiška 9 

KLASA: 003-06/21-01/03 

URBROJ: 251-132-21-2 

Zagreb, 31.3.2021. g.  
 

 

Odluke/ zaključci Školskog odbora ( od javnog interesa) donesene/nih na 7. sjednici  

( koja je ujedno i konstituirajuća sjednica) 

u školskoj godini 2020./21. održanoj 31.3.2021. 
 

 

Ravnateljica Škole, Mirjana Jermol izvjestila je nazočne kako je većina članova Školskog odbora 

imenovana (četiri (4) od sedam (7)) te je sukladno čl. 40. st. 2. Statuta sazvana konstituirajuća sjednica 

Školskog odbora. 

Ravnateljica je vođenje sjednice predala  Zlatici Čolja-Hršak (najstariji član Školskog odbora -čl.40.st.3. 

Statuta) koja je dala izvješće o imenovanim članovima Školskog odbora, a u prilogu predočila Odluku o  

imenovanju člana Školskog odbora iz reda učitelja i stručnih suradnika od 26.1.2021., KLASA:003-

08/21-01/02, URBROJ: 251-132-21-2, Odluku o imenovanju člana Školskog odbora iz reda roditelja od 

8.3.2021., KLASA: 003-08/21-02/01, URBROJ: 251-132-21-3  te Odluku o imenovanju predstavnika 

radnika članom Školskog odbora OŠ Petra Zrinskog od 25.2.2021., KLASA: 003-07/21-02/01, 

URBROJ: 251-132-21-1. 

 

Predsjedavatelj sjednice Zlatica Čolja-Hršak izvršila je verificiranje mandata imenovanih članova 

Školskog odbora provjerom identiteta svakog pojedinog člana ( podaci s osobne iskaznice) s 

podacima iz akta o imenovanju (čl. 42. Statuta): 

1. Ana Drakulić, predstavnik iz reda učitelja i stručnih suradnika  

2. Zlatica Čolja-Hršak, predstavnik iz reda učitelja i stručnih suradnika  

3. Ljubica Bošnjak, predstavnik radnika 

4. Silvija Glavočić, predstavnik roditelja  
 

ODLUKA: 

Članovi Školskog odbora jednoglasno su donijeli odluku o izboru Zlatice Čolje –Hršak 

predsjednicom Školskog odbora, sukladno čl. 41. st. 1. podstavak 3. Statuta. 

 

ODLUKA: 

Članovi Školskog odbora jednoglasno su donijeli odluku o izboru Ane Drakulić zamjenicom 

predsjednice Školskog odbora, sukladno čl. 41. st. 1. podstavak 3. Statuta. 
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ODLUKA: 

Članovi Školskog odbora jednoglasno su donijeli odluku o izboru najpovoljnije ponude za izradu 

projekta namještaja za OŠ Petra Zrinskog: IDEA&MORE d.o.o., Ivana Gundulića 20, 10434 

Strmec Samoborski – ponuda br. 26-21: 68.900,00 kn bez PDV-a ( ostale pristigle ponude: BIMing 

obrt za projektiranje i dizajn, vl. Vedran Đozlić, Savska 13, Javorje. 71.690,00 kn bez PDV-a i GABION 

d.o.o., Josipa Jelačića 14, 10430 Samobor–  ponuda br. 2021-00061: 84.750,00 kn bez PDV-a). 

 

 

 

Zaključak i prikaz dugodišnjeg rada i angažmana bivše članice Školskog odbora iz reda Vijeća 

roditelja Jasne Botušić Brebrić: 

- izradila je  projekt uređenja Dvorane sa ogledalima (završne obloge i oprema), koji se izveo i 

financirao donacijama roditelja. Učenici naše škole su održali predstavu u Kazalištu Komedija za koju 

su roditelji kupili ulaznice i na taj način financijski pomogli radove i opremu. 

-  detaljno  je snimila prostor tavana i izradila projekt budućeg stanja kojim bi se u prostor uvele 

sanitarije, prostori polivalentnih učionica i dnevnog boravka učenika nižih razreda. 

- nakon brojnih upita roditelja o vremenu kojeg učenici imaju za konzumiranje obroka u školi, upoznata 

je da prostor postojeće blagovaonice uvjetuje nedovoljno vremena da učenici na kvalitetan način 

konzumiraju obroke. Nakon snimanja postojećeg stanja i sastanaka sa osobljem zaduženim za pripremu 

obroka, izradila je prijedlog projekta proširenja blagovaonice, reorganizacije kuhinje i pratećih prostora 

osoblja koji su bili nezadovoljavajući. U sklopu projekta blagovaonice i reorganizacije procesa kuhinje 

privela je svrsi i prostor domara kao i zapuštene prostore bivšeg spremišta uz kotlovnicu. 

- prepoznala je potrebu školske zgrade za još jednim stubištem za evakuaciju učenika u hitnim 

događajima. Izradila je projekt vanjskog čeličnog stubišta u tu svrhu. Ono bi se također koristilo kao 

vanjski ulazni prostor na tavan čime bi škola mogla uprihoditi sredstva od iznajmljivanja 

multifunkcionalnog prostora tavana vanjskim korisnicima s direktnim ulazom izvana. Izradila je 

prijedlog evakuacijskog stubišta čija bi konstrukcija služila i kao nosiva konstrukcija za vanjske jedinice 

klima uređaja koji bi se drugim projektom postavili u zgradi. Sve navedeno je ravnateljica  uz tekstualni 

i grafički dio uputila nadležnom Konzervatorskom uredu sa upitom za mišljenje. Naslov je odgovorio 

pozitivno u smislu pregleda izrađenog detaljnog projekta.  

- na upit ravnateljice izradila je grafički prijedlog reorganizacije i uređenja školskog igrališta. Projekt je 

ravnateljica prezentirala na susretima sa potencijalnim sponzorima zahvata.  

- potaknuta pozivom natječaja o ekologiji izradila je projekt izvedbe školskog staklenika za uzgoj 

povrća. Osmislila je mogućnost slobodne aktivnosti učenika u kojima bi savladali osnove uzgoja biljaka, 

preuzeli obvezu za brigu oko pojedine biljne vrste te bi se konačno branjem povrća, koje bi se koristio 

na školskom jelovniku, ostvarila snažna odgojna poruka o održivom razvoju u školskom programu. 

Ostvarivanje projekta bi značilo učenje novih vještina i stvaranje pozitivne slike o sebi kada bi se na 

jelovniku jednom tjedno pripremilo jelo čije su namirnice upotpunili naši učenici svojim radom. Projekt 

nije realiziran zbog covida – 19 i potresa. 

- prostor dnevnog boravka je u postojećem stanju predstavljao veliki problem za učenike nižih razreda 

na koji su upozoravali roditelji na Vijeću. Nakon što je jedna bivša predstavnica u Vijeću roditelja 

obećala izraditi arhitektonski projekt za izvedbu dnevnog boravka u Maloj dvorani, ali ga nije isporučila, 

preuzela je obvezu izrade istog. 

- izradila je projekt uređenja Male dvorane izvedbom galerije za dnevni boravak. Projekt je Ravnateljica 

prezentirala nadležnima koji su pokrenuli proceduru za izvedbu prijedloga.  

- izradila je prijedlog ulaska na školsko igralište na način da se izbjegne prolazak učenika nižih razreda 

preko školskog parkirališta. 

- izradila je prijedlog izvedbe ulaza za namirnice za potrebe školske kuhinje odvojeno od puta za 

iznošenje smeća iz školske zgrade. 

- konačno, najveći projekt kojeg  je inicirala ravnateljica je bio arhitektonski snimak cijele škole: svih 

etaža od podruma do tavana sa programskim popisom načina korištenja svakog prostora. Izradila je 
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analizu zatečenoga korištenja te prijedlog učinkovite renovacije prostora koja je objedinila sve 

pojedinačne projekte rađene tijekom  godina nakon osobnih upoznavanja sa problematikom prostora 

škole,  sudjelovanja u radu Vijeća roditelja i Školskog odbora te niza susreta sa nastavnim, stručnim i 

pomoćnim osobljem naše Škole. Projekt je poslužio kao osnova za izradu projekta rekonstrukcije 

unutarnjeg prostora koji će se izvesti uz dovođenje postojeće zgrade u njegovo ponovno funkcionalno 

građevinsko stanje. U suradnji sa Ravnateljicom je korigirala prijedloge za organizaciju unutarnjeg 

prostora školske zgrade, te će zgrada uz ojačanje i obnovu doživjeti i rekonstrukciju za rješavanje svih 

svojih prostornih potreba. 

 

Svi projekti služili su za pokretanje procedure za realizaciju koja uključuje da  projekt izradi ponovno 

odabrani projektant od strane nadležnog ureda.  

Pripremom i grafičkim prikazom realne  mogućnosti izvedbe predložene promjene,  potrebe Škole 

dobivaju znatno veću šansu za odobrenje i ostvarenje od strane nadležnih.   

Projekti su bili rezultat iskazanih potreba  roditelja na sjednicama Vijeća roditelja  i od strane 

ravnateljice u ime svojih učenika i djelatnika. 

 

 

 

                         Predsjednica Školskog odbora 

                                                                                                  Zlatica Čolja-Hršak  


